
Conclusies en afspraken

Van de vergadering van de commissie Fysieke Leefomgeving (FL)
van de Gemeente Oude IJsselstreek,

gehouden op woensdag 7 februari 2024 om 20.00 uur op het DRU Industriepark te Ulft

Aanwezig: Herman Vreeman, commissievoorzitter
Michelle Kleinheerenbrink, griffier

---------
Lokaal Belang
Hans Duitshof
Luuk Wondergem
Iris Epping

Dorp en Platteland Beweging
Meike Lubbers
Gerrit Vossers

CDA
Ruben Driever
Jos Westerhof
Roel Hunting

PvdA
Willie Oort-Löwenthal
Peter Breuker

PRO!
Gülden Siner-Sir
Elja Versteeg
Gilbert Esser

VVD
Jos Sluiter
Thea Teunissen-Sticker
Memet Tekinerdogan (tot 20:15 uur)

ADA
Richard de Lange

D66
-

College: Ben Hiddinga
Ria Ankersmit
Otwin van Dijk (tot 20:15 uur)

Ambtelijk: André Putker, Bob Konings, Bert Tjeertes, Tanya van Eck, Rob 
Wellink, Gijsbert Voerman, Rutger Schottert

Afwezig met afmelding: Janine Kock, Camiel Vanderhoeven (D66), Ziko van Dijk (D66), John 
Haverdil



Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen

1 Afmeldingen: Wethouder Janine Kock, Camiel Vanderhoeven (D66), Ziko van 
Dijk (D66), Wethouder John Haverdil later aanwezig (het agendapunt van 
wethouder Haverdil werd van de agenda gehaald en hij is dus niet meer 
aanwezig geweest)

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming

2 De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.

De voorzitter stelt voor aan de commissie om agendapunt 5 van de agenda af te 
halen, in verband met het feit dat de ODA dit onderwerp heeft doorgeschoven 
naar het tweede kwartaal van 2024. De commissie gaat hiermee akkoord.

De voorzitter stelt tevens voor om agendapunt 11 naar voren te halen en te 
behandelen na agendapunt 4. De commissie gaat hiermee akkoord.

Jos Sluiter (VVD) stipt aan dat hij de agendapunten 8 en 9 graag tijdens een 
gecombineerde (commissie)vergadering wil behandelen in plaats van tijdens 
deze commissievergadering. Op verzoek van Gülden Siner-Sir (PRO!) wordt de 
vergadering kort geschorst.
Na de schorsing spreekt mevrouw Siner-Sir namens de commissie de wens uit 
om agendapunten 7, 8 en 9 niet tijdens deze vergadering te behandelen, maar 
om ze door te geleiden naar de agendacommissie ter agendering in een 
gecombineerde vergadering. 

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen lijst conclusies en afspraken vorige vergaderingen 
Besluitvorming

3 De conclusies en afspraken van de raadscommissie FL van 6-12-2023 worden 
ongewijzigd vastgesteld. 

Jos Sluiter (VVD) heeft gevraagd om van de afspraak over het Burgerinitiatief 
Energie Oude IJsselstreek (BEOIJ) die op de lijst van conclusies en afspraken 
FL d.d. 6-12-2023 staat, een toezegging van te maken. Het verzoek van meneer 
Sluiter: “Bij het vaststellen van de agenda van de vorige keer heb ik vragen 
gesteld over de beantwoording op de brief van de BEOIJ en er staat in het 
verslag wel netjes genoteerd dat wij door de verantwoordelijk wethouder op de 
hoogte worden gehouden, maar ik zou graag dat ook op de lijst van conclusies 
en afspraken zien, zodat wij dat ook kunnen blijven volgen. Dus als u dat kunt 
toezeggen, dan ben ik tevreden.”

Gilbert Esser (PRO!) stelt een vraag over de stand van zaken met betrekking tot 
het BEOIJ. Verantwoordelijk wethouder Kock is niet aanwezig, maar zal erop 
gewezen worden dat deze vraag gesteld is. 

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming

4 De lijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

Willie Oort-Löwenthal (PvdA) stelt een vraag over de stand van zaken van motie 
‘woonplan’. Wethouder Hiddinga beantwoordt de vraag. 
Verder stelt mevrouw Oort-Löwenthal een vraag over een datum van een 
raadsavond. Deze vraagt wordt door de commissievoorzitter beantwoord. 

Meneer Sluiter verzoekt dat de lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele 
moties beter bijgehouden en geactualiseerd wordt om discussies hierover in de 
commissievergadering te beperken tot een minimum. Mevrouw Oort-Löwenthal 
onderstreept dit. 



Onderwerp

Aard bespreking

Presentatie door Omgevingsdienst Achterhoek - Interbestuurlijk 
Programma versterking VTH (IBP)
Informatief

5 Dit agendapunt is door de commissie tijdens het vaststellen van de agenda van 
de agenda gehaald.

Onderwerp
Aard bespreking

Bestemmingsplan "Zaagmolenpad Oost, Varsseveld"
Voorbereiding besluitvorming

6 Conclusie:
De commissie adviseert het onderwerp in de raadsvergadering van 29 februari 
2024 te behandelen als hamerstuk.

Onderwerp
Aard bespreking

Verordening Wet goed verhuurderschap
Voorbereiding besluitvorming

7 Dit agendapunt is door de commissie tijdens het vaststellen van de agenda van 
de agenda gehaald.

Onderwerp
Aard bespreking

Memo huisvesting arbeidsmigranten
Informatief

8 Dit agendapunt is door de commissie tijdens het vaststellen van de agenda van 
de agenda gehaald.

Onderwerp
Aard bespreking

Memo huisvesting vluchtelingen
Informatief

9 Dit agendapunt is door de commissie tijdens het vaststellen van de agenda van 
de agenda gehaald.

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken
Open gesprek

10 Wethouder Hiddinga geeft aan de raad een keer te willen informeren over de 
consequenties voor onze gemeente van netcongestie. De wethouder spreekt af 
dat zodra het college de scan van Liander heeft ontvangen, de raad 
geïnformeerd wordt over de stand van zaken.

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek

11 Dit agendapunt is behandeld na agendapunt 4.

Rutger Schottert, behandelend ambtenaar uit de organisatie, inventariseert bij 
de commissie waar behoefte aan is met betrekking tot een raadstraining over de 
Omgevingswet. Hij neemt deze input mee en zal een raadstraining verzorgen 
voor de raad. 

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag
Open gesprek

12 Richard de Lange (ADA) maakt een opmerking over laadpalen in onze 
gemeente en dat er vaak benzineauto’s geparkeerd staan op deze plekken. Hij 
vraagt hier aandacht voor.



Onderwerp
Aard bespreking

Sluiting 
Open gesprek

13 -

Sluiting: 20:51 uur

Aldus vastgesteld door de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) in zijn openbare vergadering van 10 
april 2024

de commissiegriffier de voorzitter

Michelle Kleinheerenbrink Herman Vreeman


